
Zápis č 08/2022 ze schůze Rady spolku ze dne 21.12.2022 

FC SLOVAN Havlíčkův Brod z.s. 

           ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Přítomni: Mazánek, Fikar, Souček, Dohnal 

Omluveni: Soural (zdravotní důvody), Meloun, Kolář (pracovní důvody) 

Termín dalšího jednání Rady spolku: 25.01.2023 od 17:00, místnost rozhodčích FCS 

Program a řešení jednotlivých bodů:    

1. Přivítání členů RS 

2. Kontrola zápisu a jednotlivých bodů z předchozí schůze RS (07/2022) 

3. RS bere na vědomí finanční situaci klubu k 31.12.2022 

4. RS bere na vědomí přehled finančních operací klubu za období 01.11.2022 – 

31.12.2022 

5. RS bere na vědomí závazky klubu ke dni 31.12.2022  

6. RS bere na vědomí pohledávky klubu k 31.12.2022 

7. Předseda RS informoval ohledně situace v A týmu  

8. RS bere na vědomí informace od společnosti JPL Invest (p. Luks) a rozhodla 

následovně 

a) RS schvaluje fakturaci za služby v roce 2022 

b) RS rozhodla o investování části finančních prostředků na termínované účty po 

dobu dvou let s úrokovou sazbou 6,3% 

c) RS nabídku varianty COMBI s vyšším výnosem neodsouhlasila, jelikož je tam riziko 

ztráty části investovaných peněz v akciových fondech 

9. RS vzala na vědomí informace ohledně projektu Okrouhlice – přestavba kabin 

- Projekt je rozpracován viz. podklad 

- Stavební povolení bude v průběhu ledne 

- Nyní se pracuje na rozpočtu 

- Počítá se s přestavbou garáže i stávajících kabin, aby vše splňovalo požadavky pro 

hraní mistrovských soutěží Juniorka – U12 

- Pracuje se na smlouvě o dlouhodobém pronájmu 

10. RS bere na vědomí informace předsedy o rozhovoru s p. Honzárkem ohledně změny 

územního plánu v lokalitě Ledečská 

- Omluva za zdržení  

- Veškerý odvolací proces je již ukončen, jíž se prý nemůže nikdo odvolat 

- Změna územního plánu by měla proběhnout na zastupitelstvu 9.2.2023 

- Poté musí proběhnout zákonná doba na nabití právní moci 6 -12 měsíců 



- Následný postup, zpracování projektu, stavební povolení, žádost o dotaci. 

V tomto období proběhnou jednání s městem, krajem a FAČR ohledně podpory 

projektu, jak formální, tak finanční. 

- Předpokládaný termín začátku realizace je 2-3 roky 

 


